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Titel Agendapunt Toezegging Portefeuillehouder Deadline
RIB aanpak 
betrijding 
energie-
armoede

Forum Stad en Samenleving 
18-10-2022 7. RIB 22 074 
Aanpak bestrijding 
energiearmoede

De wethouder zegt toe - om de uitvoering van de 
maatregelen van de witgoedregeling en voorzetramen 
op te schorten tot na de begrotingsbehandeling op 8 
november a.s. - de overige maatregelen wel per direct 
in uitvoering te brengen  - schriftelijk te antwoorden 
op de overige openstaande vragen over de uitvoering 
van de voorgenomen regelingen

Gijs van Malsen

Tarief 
toeristen-
belasting

Forum Stad en Samenleving 
18-10-2022 6. 
Raadsvoorstel 
Verordeningen voor 
gemeentelijke belastingen 
en heffingen voor het jaar 
2023 (RV 22-018)

De wethouder zegt toe te werken naar een voor een 
aantal jaren vast tarief voor toeristenbelasting.

Werner van Damme

Inzet pollers  
Herenstraat

Forum Stad en Samenleving 
18-10-2022 5. 
Raadsvoorstel 2e 
halfjaarrapportage 2022 (RV 
22-017)

De wethouder zegt toe buurt, bewoners, ondernemers 
rond de Herenstraat mee te nemen bij de start van het  
kentekendetectie systeem (voor de kerst).

Mark Wit 23-12-2022

huuropbrengst
en 
vaccinatieocati
e GGD

Forum Stad en Samenleving 
18-10-2022 5. 
Raadsvoorstel 2e 

De wethouder zendt schriftelijk een antwoord op de 
vraag welke afspraken er zijn gemaakt met de GGD 
over de huur van de Marimbahal voor 
vaccinatielocatie.

Larissa Bentvelzen
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halfjaarrapportage 2022 (RV 
22-017)

Tussentijdse 
evaluaties 
initiatieven

Forum Stad en Samenleving 
18-10-2022 5. 
Raadsvoorstel 2e 
halfjaarrapportage 2022 (RV 
22-017)

De wethouder zegt toe om naar de raad te komen met 
een tussentijdse evaluatie van de initiatieven (o.a. 
proeftuin buurtgezinnen) uit het Innovatiefonds.

Larissa Bentvelzen

Bespreking van 
financiële 
verbeteringen

Forum Stad en Samenleving 
18-10-2022 5. 
Raadsvoorstel 2e 
halfjaarrapportage 2022 (RV 
22-017)

De wethouder zegt toe om begin 2023 met de raad de 
financiële verbeteringen te bespreken om deze nog 
voor de volgende P&C cyclus op te kunnen nemen.

Werner van Damme

Meldingen 
over overlast 
hemelwaterafv
oer Parkrijk

Forum Stad en Samenleving 
06-09-2022 12. 
Raadsvoorstel 
Rioolverordeningen

Inwoners van Parkrijk melden problemen met de 
hemelwaterafvoer en voelen zich niet gehoord door de 
gemeente. De wethouder zegt toe te zullen 
onderzoeken wat er aan de hand is en zal de raad 
hierover informeren.

Mark Wit

Chemische 
onkruidbestrij
ding door HTM

Forum Stad en Samenleving 
06-09-2022 7. Overzicht 
toezeggingen en moties

In het afdoeningsoverzicht van toezeggingen staat bij 
de toezegging "Chemische onkruidbestrijding HTM" 
dat er ambtelijk overleg is geweest maar dat HTM nog 
steeds chemische onkruidbestrijding toepast.   De 
wethouder zegt toe na te gaan hoe dit zit en zal de 
raad te informeren.

Mark Wit
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Stand van 
zaken motie 
Investeren in 
de Rijswijkse 
Jeugd (d.d. 9-
11-2021)

Forum Stad en Samenleving 
06-09-2022 4. Vaststelling 
agenda

Wethouder zegt toe de raad te informeren over de 
stand van zaken m.b.t. de motie "Investeren in de 
Rijswijkse Jeugd". Deze motie is van 9 november 
2021.

Larissa Bentvelzen

Veiligheid 
vrouwen op 
straat én 
achter de 
voordeur - 
opnemen in 
Strategische 
veiligheidsnota

Raadsvergadering 05-07-
2022 4. Raadsvoorstel 
Jaarstukken 2021 en 
resultaatbestemmingen 
2021 (RV 22 011)

Burgemeester zegt toe de onderwerpen "Veiligheid 
van vrouwen op straat" en "Veiligheid voor vrouwen 
achter de voordeur" mee te nemen in nieuwe 
Strategische Veiligheidsbeleid. Dit beleidsplan komt 
binnenkort naar de raad toe.

Bas Verkerk 01-11-2022

Huisvestingsve
rordening

Raadsvergadering 05-07-
2022 4. Raadsvoorstel 
Jaarstukken 2021 en 
resultaatbestemmingen 
2021 (RV 22 011)

Wethouder zegt toe de Huisvestingsverordening in 
oktober 2022 naar de raad te sturen.

Gijs van Malsen 31-10-2022

Achterstand 
onderhoud en 
verduurzaming 
van sociale 
huurwoningen

Raadsvergadering 05-07-
2022 1. Opening en 
mededelingen

Wethouder zegt toe in gesprek te gaan met 
woningcoörporaties voor nadere cijfers en feiten 
m.b.t. de achterstanden op het gebied van onderhoud 
en de verduurzaming van sociale huurwoningen. En 
hier de raad over te informeren.

Gijs van Malsen 01-11-2022
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Evaluatie en 
actualisatie 
"Elke boom op 
de juiste 
plaats"

Raadsvergadering 05-07-
2022 4. Raadsvoorstel 
Jaarstukken 2021 en 
resultaatbestemmingen 
2021 (RV 22 011)

Wethouder zegt toe dat het plan "Elke boom op de 
juiste plaats" wordt geëvalueerd en geactualiseerd. En 
dat het wordt meegenomen in het nieuw op te stellen 
Groenbeheerplan wat per 2024 in werking treedt.

Mark Wit 31-12-2023

Speeltuinenbel
eid in 2023, 
inclusief 
gebruikersover
eenkomst met 
formele 
afspraken

Raadsvergadering 05-07-
2022 4. Raadsvoorstel 
Jaarstukken 2021 en 
resultaatbestemmingen 
2021 (RV 22 011)

Wethouder zegt toe dat er in 2023 een 
Speeltuinenbeleid wordt opgesteld voor de beheerde 
speeltuinen. En dat informele afspraken formeel 
worden vastgelegd in een gebruikersovereenkomst.

Mark Wit 31-12-2023

Visie op rol 
gemeente ten 
aanzien van 
sportaccomod
aties

Raadsvergadering 05-07-
2022 4. Raadsvoorstel 
Jaarstukken 2021 en 
resultaatbestemmingen 
2021 (RV 22 011)

Wethouder zegt toe met een visie te komen op de rol 
van de gemeente, ten aanzien van de 
sportaccomodaties.

Larissa Bentvelzen 01-12-2022

Financiële 
onderbouwing 
collegewerkpr
ogramma 
komt in najaar 
2022 naar de 
raad

Raadsvergadering 05-07-
2022 4. Raadsvoorstel 
Jaarstukken 2021 en 
resultaatbestemmingen 
2021 (RV 22 011)

Wethouder zegt toe dat de financiële onderbouwing 
van het collegewerkprogramma in het najaar 2022 
naar de raad toe komt.

Werner van Damme 14-10-2022
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Verkeersveilig
heid kruising 
Huis te 
Landelaan/van 
Vredenburchw
eg

Raadsvergadering 05-07-
2022 4. Raadsvoorstel 
Jaarstukken 2021 en 
resultaatbestemmingen 
2021 (RV 22 011)

De wethouder zegt toe naar de verkeersveiligheid van 
de kruising Huis te Landenlaan/Van Vredenburchweg 
te kijken.

Armand van de Laar 01-10-2022

Open en 
veilige 
dienstverlenin
g

Raadsvergadering 05-07-
2022 4. Raadsvoorstel 
Jaarstukken 2021 en 
resultaatbestemmingen 
2021 (RV 22 011)

Een werkbezoek in te plannen bij de gemeente Alphen 
a.d. Rijn, en in contact te treden met de VNG, om te 
kijken hoe de goede ervaringen m.b.t. een open en 
veilige dienstverlening in Rijswijk kunnen worden 
toegepast. Dit op verzoek van de fractie van D66.

Werner van Damme 01-10-2022

Welkom in 
Rijswijk-
pakket voor 
nieuwe 
inwoners

Raadsvergadering 05-07-
2022 4. Raadsvoorstel 
Jaarstukken 2021 en 
resultaatbestemmingen 
2021 (RV 22 011)

De gemeente gaat aan de slag met een "Welkom in 
Rijswijk"- pakket, voor nieuwe inwoners. In het pakket 
zit o.a. informatie over de wijk waar je woont, over 
verenigingen in de stad, acties met ondernemers en 
alles wat nieuwe inwoners nodig hebben om zich 
welkom te voelen. Dit op verzoek van D66.

Werner van Damme 01-10-2022

Jaarlijkse Open 
deurendag in 
het Huis van 
de Stad

Raadsvergadering 05-07-
2022 4. Raadsvoorstel 
Jaarstukken 2021 en 
resultaatbestemmingen 
2021 (RV 22 011)

De mogelijkheid zal worden onderzocht om een 
jaarlijkse Open Deurendag te organiseren in het Huis 
van de Stad en hiermee te starten voor de opening. 
Tijdens deze Open Deurendag kunnen de gemeente, 
verenigingen en stichtingen zich presenteren. En 
kunnen mensen kennis met elkaar maken.  Dit op 
verzoek van D66.

Werner van Damme 01-10-2022
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De raad pro-
actief 
informeren als 
het niet lukt 
om de groep 
van 40 
kinderen van 
het AZC 
onderwijs aan 
te bieden

Forum Stad en Samenleving 
30-06-2022 4. 
Raadsvoorstel 1e halfjaar 
rapportage 2022 en 
kadernota 2023 (rv 22 012)

De wethouder zegt toe om de raad pro-actief te 
informeren als het niet lukt om de groep van circa 40 
kinderen van het AZC onderwijs aan te bieden.

Larissa Bentvelzen 01-11-2022

Groot project 
Organisatieont
wikkeling in 
Collegewerkpr
ogramma

Forum Stad en Samenleving 
30-06-2022 4. 
Raadsvoorstel 1e halfjaar 
rapportage 2022 en 
kadernota 2023 (rv 22 012)

Wethouder zegt toe dat in het collegewerkprogramma 
het groot project organisatieontwikkeling terugkomt, 
met als insteek daadwerkelijk stappen te gaan zetten.

Werner van Damme 01-11-2022

Leesbaarheid 
financiële 
stukken

Forum Stad en Samenleving 
30-06-2022 3. 
Raadsvoorstel Jaarstukken 
2021 en 
resultaatbestemmingen 
2021 (rv 22 011)

Wethouder zegt toe de leesbaarheid van financiële 
stukken raadsstukken te verbeteren.

Werner van Damme 01-11-2022

Nadere 
analyse/rappor
tage met 

Forum Stad en Samenleving 
30-06-2022 3. 
Raadsvoorstel Jaarstukken 

In de voorbereiding van de begroting met een 
uitgewerkte analyse/rapportage te komen m.b.t. de 

Bas Verkerk 01-11-2022
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betrekking tot 
personeelspro
blematiek

2021 en 
resultaatbestemmingen 
2021 (rv 22 011)

personeelsproblematiek. Dit op verzoek van meerdere 
fracties.

Parkeren mee 
nemen in plan 
voor 
verkeersafwikk
eling Van 
Vredenburchw
eg.

Raadsvergadering 21-06-
2022 6. Raadsvoorstel 
Bestemmingsplan Hofstede 
(RV 22-010)

Wethouder zegt toe parkeren mee te nemen in het 
plan voor de verkeersafwikkeling van de Van 
Vredenburchweg.

Armand van de Laar

Rol van WSP in 
de Inclusie 
Agenda

Forum Stad en Samenleving 
09-06-2022 10. IB 22017 
Rijswijkse Inclusie Agenda

In afwezigheid van wethouder Besteman zegt 
wethouder Bentvelzen het volgende toe:  Na te gaan 
wat de rol van het WSP is binnen de Inclusie agenda. 
En de raad hierover te informeren.

Larissa Bentvelzen

Een 
adviesraad/we
rkgroep 
Inclusie 
instellen in 
2022

Forum Stad en Samenleving 
09-06-2022 10. IB 22017 
Rijswijkse Inclusie Agenda

In afwezigheid van wethouder Besteman doet 
wethouder Bentvelzen de volgende toezegging:  Een 
adviesraad/werkgroep Inclusie in te stellen in 2022.

Larissa Bentvelzen 31-12-2022

Inclusie 
opnemen in de 
APV

Forum Stad en Samenleving 
09-06-2022 10. IB 22017 
Rijswijkse Inclusie Agenda

Wethouder zegt toe bij de eerstvolgende mogelijkheid 
een voorstel te doen om de APV aan te passen voor 
Inclusie, bijvoorbeeld als het gaat om een advies van 

Larissa Bentvelzen
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de coalitie van Inclusie over de toegankelijkheid van 
evenementen.

Regenboogakk
oord in 
Rijswijkse 
Inclusie 
Agenda

Forum Stad en Samenleving 
09-06-2022 10. IB 22017 
Rijswijkse Inclusie Agenda

Wethouder zegt toe na te gaan waarom het 
Regenboogakkoord niet is opgenomen in de 
Rijswijkse Inclusie agenda. En de raad hierover te 
informeren.

Larissa Bentvelzen

Rijswijkse 
Kermis 
prikkelvrij

Forum Stad en Samenleving 
09-06-2022 10. IB 22017 
Rijswijkse Inclusie Agenda

Wethouder zegt toe na te gaan of het prikkelvrij zijn 
van de Rijswijkse Kermis is opgenomen in de 
vergunningsaanvraag. En de raad hierover te 
informeren.

Larissa Bentvelzen

Nagaan of er 
mogelijkheden 
zijn voor 
gymzaal op 
terrein oude 
brandweerkaz
erne, conform 
motie "Denk 
aan onze 
kinderen"

Forum Stad en Samenleving 
09-06-2022 9. IB 22011 
Ruimte voor binnensport 
Rijswijk

In afwezigheid van wethouder B. Lugthart zegt 
wethouder L. Bentvelzen het volgende toe.  Na te gaan 
of er, conform de motie "Denk aan onze kinderen", 
mogelijkheden zijn om op het terrein van de oude 
brandweerkazerne een gymzaal te realiseren. En de 
raad hierover te informeren.

Larissa Bentvelzen

Bouwplanning 
van de 
gymzaal van 

Forum Stad en Samenleving 
09-06-2022 9. IB 22011 

In afwezigheid van wethouder B. Lugthart zegt 
wethouder L. Bentvelzen het volgende toe.  De raad te 

Larissa Bentvelzen
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de 
Steenvoordesc
hool

Ruimte voor binnensport 
Rijswijk

informeren over de bouwplanning van de gymzaal van 
de Steenvoordeschool.

Ondersteuning 
van iPhones 
door slimme 
verkeerslichten

Forum Stad en Samenleving 
09-06-2022 9. IB 22011 
Ruimte voor binnensport 
Rijswijk

In afwezigheid van wethouder B. Lugthart zegt 
wethouder L. Bentvelzen het volgende toe.  Na te gaan 
of de slimme verkeerslichten ook gebruikt kunnen 
worden door iPhones. En de raad hierover te 
informeren.

Larissa Bentvelzen

Eet- en 
drinkgelegenh
eden in de 
gymzalen

Forum Stad en Samenleving 
09-06-2022 9. IB 22011 
Ruimte voor binnensport 
Rijswijk

In afwezigheid van wethouder B. Lugthart zegt 
wethouder L. Bentvelzen het volgende toe.   Zij zal 
nagaan of het mogelijk is om in de kleinere gymzalen, 
zoals die van Steenvoorde, een eet- en 
drinkgegelegenheid te realiseren. En zal de raad 
hierover informeren.

Larissa Bentvelzen 04-09-2022

Personele 
kosten GGD

Forum Stad en Samenleving 
24-05-2022 6. Zienswijze 
begrotingswijziging 2022 
en begrotingen 2023 GR 
GGD en VT Haaglanden

Wethouder zegt toe na te gaan of de personele kosten 
van de GGD, die door het Rijk vanwege de Corona 
crisis zijn gecompenseerd, als plus op de begroting 
staan. Dat komt nu niet duidelijk uit de stukken. De 
wethouder zal de raad informeren.

Larissa Bentvelzen

Openingstijde
n van de VT 
chat

Forum Stad en Samenleving 
24-05-2022 6. Zienswijze 
begrotingswijziging 2022 
en begrotingen 2023 GR 
GGD en VT Haaglanden

Wethouder zegt toe na te gaan of de openingstijden 
van de VT chat (nu van 9.00 tot 17.00 uur) verruimd 
kunnen worden. En de raad hierover te informeren.

Larissa Bentvelzen
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Dashbord Forum Stad en Samenleving 
24-05-2022 6. Zienswijze 
begrotingswijziging 2022 
en begrotingen 2023 GR 
GGD en VT Haaglanden

Wethouder zegt toe na te vragen wanneer het 
Dashbord live gaat en hierover de raad te informeren.

Larissa Bentvelzen

Raadsvoorstel 
parkeren 
Pauwhof

Forum Stad en Samenleving 
19-04-2022 17. IB 22 035 
Betaald parkeren Pauwhof

Wethouder Keus zegt toe dat volgend college met 
raadsvoorstel komt met betrekking tot betaald 
parkeren Pauwhof. Verder zegt de wethouder toe dat 
de raad schriftelijk wordt geïnformeerd over de 
uitkomsten van de onderzoeken die zijn gedaan.

Jeffrey Keus 01-06-2022

Handhaving 
parkeerplaats 
De Schilp

Raadsvergadering 08-02-
2022 3.b. Motie vreemd aan 
de orde: RB - Motie geef 
omwonenden van 
parkeerplaats de Schilp hun 
nachtrust terug

Burgemeester Verkerk zegt aan mevrouw Koegler (RB) 
toe om te proberen meer handhaving en 
camerabewaking in te zetten op de parkeerplaats De 
Schilp om de overlast te verminderen.

Bas Verkerk

Tramremise Raadsvergadering 08-02-
2022 15.a. Raadsvoorstel 
Intentieverklaring MIRT-
verkenning bereikbaarheid 
CID Binckhorst (22-003)

Wethouder Keus zegt de heer Sleddering (VVD) toe om 
de raad schriftelijk te informeren over de stand van 
zaken met betrekking tot de ontwikkeling van de 
tramremise en gevolgen voor de sporen in Rijswijk.

Jeffrey Keus

No regret 
Binckhorst

Raadsvergadering 08-02-
2022 15.a. Raadsvoorstel 
Intentieverklaring MIRT-

Wethouder Keus zegt aan mevrouw Woudstra (D66) 
toe om de no regret maatregelen mee te nemen in de 

Jeffrey Keus 01-08-2022
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verkenning bereikbaarheid 
CID Binckhorst (22-003)

nadere uitwerking en te proberen dit voor de zomer te 
delen met de raad.

Visualisaties 
herinrichting 
Geestbrugweg

Raadsvergadering 08-02-
2022 15.a. Raadsvoorstel 
Intentieverklaring MIRT-
verkenning bereikbaarheid 
CID Binckhorst (22-003)

Wethouder Keus zegt aan mevrouw Woudstra (D66) 
toe om een open planproces voor de herinrichting 
Geestbrugweg en entree Herenstraat in te gaan en 
daar visualisaties in mee te nemen.

Jeffrey Keus

Communicatie 
Binckhorst

Raadsvergadering 08-02-
2022 15.a. Raadsvoorstel 
Intentieverklaring MIRT-
verkenning bereikbaarheid 
CID Binckhorst (22-003)

wethouder Keus zegt toe aan mevrouw Woudstra 
(D66) aandacht te vragen voor een goede 
communicatie richting bewoners en ondernemers 
t.a.v. ontwikkelingen Binckhorst.

Jeffrey Keus

Onderzoek 
Geheim van 
Rijswijk

Raadsvergadering 08-02-
2022 4. Vragen van de raad

Burgemeester Verkerk zegt aan mevrouw Alberts (GL) 
toe om de openstaande vragen t.a.v. de podcast het 
Geheim van Rijswijk na te gaan en terug te koppelen.

Bas Verkerk

Grofvuil eigen 
bijdrage

Forum Samenleving 25-01-
2022 16. Vragenuur

Wethouder Keus zegt aan mevrouw Koegler om terug 
te komen op de vragen t.a.v. drempel van 
internetbankieren, bezwaar tegen betaling en aantal 
dumpingen.

Jeffrey Keus

Cijfers 
beschermd 
wonen

Forum Samenleving 25-01-
2022 11. Raadsvoorstel 
Regiovisie BWMO (21-080)

Wethouder Bentvelzen zegt mevrouw Koopman toe 
om de exacte cijfers t.a.v. het aantal inwoners van 
Rijswijk dat in een beschermde woonvorm verblijft na 
te sturen.

Larissa Bentvelzen



Openstaande toezeggingen per 4 november 2022

Openstaande toezeggingen per 4 november 2022 Pagina 12 van 23

Privacy sociaal 
domein

Forum Samenleving 25-01-
2022 9. Raadsvoorstel 
Privacy sociaal domein (22-
001)

Wethouder Bentvelzen zegt toe aan mevrouw 
Koopman dat de adviezen van de rekenkamer t.a.v. 
privacy in het sociaal domein terug zullen komen in 
het inwerkprogramma.

Larissa Bentvelzen 01-06-2022

Groene vingers 
in Parkrijk

Forum Stad 07-12-2021 
12. Raadsvoorstel 
Vaststelling 
Bestemmingsplan 't Haantje 
H1.3C (RV-21-058)

Wethouder Keus zegt toe richting GL (M. Wit) dat 
college verder aandacht gaat geven aan verder 
uitwerken van de ‘groene vingers’ in de wijk Parkrijk 
in relatie tot Wilhelminapark.

Jeffrey Keus

Discussie WMO Forum Samenleving 07-12-
2021 10. Raadsvoorstel 
Inkoopvisie WMO H5 (21 
068)

Wethouder Bentvelzen zegt aan mevrouw Van 
Amerongen (GBR) toe om in 2022 met de nieuwe raad 
de fundamentele discussie te voeren over "Waar zijn 
we wél en niet van bij WMO?”. Een discussie over 
bovenwettelijke zaken.

Larissa Bentvelzen 01-05-2022

Notitie inkoop 
mediabeleid

Raadsvergadering 09-11-
2021 4. Algemene 
beschouwingen en 
begroting

De burgemeester zegt toe om notitie op te stellen 
m.b.t.  de inkoop van media en hiermee terug te 
komen naar de raad.

Bas Verkerk 31-01-2022

Wandelpad 
RijswijkBuiten-
Bogaard, 
meenemen in 
onderzoek

Raadsvergadering 09-11-
2021 4. Algemene 
beschouwingen en 
begroting

Op verzoek van Wij. Rijswijk en GBR m.b.t. het 
voetpad van RijswijkBuiten naar de Bogaard. De 
wethouder zegt toe in het onderzoek mee te nemen:  
goede verbindingen in het Wilhelminapark en de 
Hoekpolderpark. En evenzo de voetgangersbrug over 
de Prinses Beatrixlaan (op verzoek CDA).

Jeffrey Keus
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Inzet van 
communicatie 
middelen en 
de lokale 
media

Raadsvergadering 09-11-
2021 4. Algemene 
beschouwingen en 
begroting

Op verzoek van de VVD zegt de burgemeester toe om 
met een notitie te komen waarin staat hoe het zit met 
de inzet van communicatie middelen en de lokale 
media.

Bas Verkerk 01-02-2022

Fiscalisering 
van boetes

Raadsvergadering 09-11-
2021 4. Algemene 
beschouwingen en 
begroting

Op verzoek van BvR zegt de burgemeester toe dat de 
raad een technische uitleg zal ontvangen waarom 
fiscalisering van boetes (nog) niet is ingevoerd.

Bas Verkerk 01-02-2022

Inschrijven 
voor een 
woning vanaf 
16 jaar

Raadsvergadering 09-11-
2021 4. Algemene 
beschouwingen en 
begroting

Op verzoek van BvR zegt de wethouder toe om in de 
regio te bespreken of jongeren zich vanaf 16 jaar 
kunnen inschrijven voor een woning en komt hier bij 
de raad op terug.

Johanna Besteman 01-02-2022

Toekennen 
woningen aan 
Rijswijkers

Raadsvergadering 09-11-
2021 4. Algemene 
beschouwingen en 
begroting

Op verzoek van BvR zegt de wethouder toe om te 
kijken wat de juridische mogelijkheden zijn om 
woningen aan Rijswijkers toe te kennen.

Johanna Besteman 01-02-2022

Crew in Oud-
Rijswijk

Raadsvergadering 09-11-
2021 4. Algemene 
beschouwingen en 
begroting

Op verzoek van Wij. Rijswijk zegt de wethouder toe te 
onderzoeken of er een vergelijkbare pilot als in de 
Bogaard gestart kan worden in Oud-Rijswijk.

Larissa Bentvelzen 01-03-2022

Ecologische 
afbakening 
voor ganzen in 

Raadsvergadering 09-11-
2021 4. Algemene 

Op verzoek van BvR zegt de wethouder toe dat er 
gekeken wordt naar een ecologische afbakening voor 

Larissa Bentvelzen 01-07-2022
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Wilhelminapar
k

beschouwingen en 
begroting

de ganzen in het Wilhelminapark. De uitwerking komt 
voor de zomer van 2022.

Voorstel m.b.t. 
haalbaarheid 
van 
sporthallen en 
behoeften/haa
lbaarheid van 
sport in het 
algemeen

Raadsvergadering 09-11-
2021 4. Algemene 
beschouwingen en 
begroting

Op verzoek van BvR zegt de wethouder toe dat het 
college eind van 2021 met een voorstel komt m.b.t. 
de haalbaarheid van sporthallen (Marimbahal en van 
Zwedenhal). Dat is een breder voorstel waarin ook de 
behoefte en de haalbaarheid van sport in het 
algemeen wordt meegenomen. En er wordt in 
opgenomen wat er met lege plekken gebeurd en de 
kosten.

Björn Lugthart 31-12-2021

Kostenuitwerki
ng 
wandelroute 
RijswijkBuiten 
- Bogaard

Raadsvergadering 09-11-
2021 4. Algemene 
beschouwingen en 
begroting

Met betrekking tot de wandelroute van BvR en RB zegt 
de wethouder toe dat de kosten zullen worden 
uitgewerkt en dat er in 2023 een voorstel naar de raad 
komt.

Björn Lugthart 01-01-2023

Toepassing 
van 30 km in 
heel Rijswijk

Raadsvergadering 09-11-
2021 4. Algemene 
beschouwingen en 
begroting

Op verzoek van D66 zegt de wethouder toe dat het 
college aan de slag gaat met 30 kilometer en dat het 
ook in het mobiliteitsprogramma staat. Maar het vergt 
wel tijd om toe te passen.

Björn Lugthart 01-08-2022

Kostenraming 
parkeergarage

Raadsvergadering 09-11-
2021 1. Opening en 
mededelingen

Op verzoek van BvR geeft de wethouder aan dat het 
college meerdere scenario's voor de parkeergarage bij 
het HvdS heeft uitgewerkt, inclusief kostenraming. De 
raad krijgt een presentatie m.b.t. stand van zaken.

Björn Lugthart
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Stijging kosten 
jeugdzorg

Forum Stad en Samenleving 
26-10-2021 4. 
Raadsvoorstel 2e 
halfjaarsrapportage 2021 
(21 064)

Wethouder Bentvelzen zegt toe om in samenwerking 
met het Servicebureau uit te zoeken waarom de 
kosten van de jeugdzorg an sich stijgen en of 
aanbieders hun product wellicht op een andere manier 
declareren.

Larissa Bentvelzen

Onderdelen 
hoofdplanstruc
tuur Pasgeld 
meenemen

Raadsvergadering 12-10-
2021 9. Raadsvoorstel 
Hoofdplanstructuur Pasgeld 
(21 061)

Wethouder Keus zegt aan de heer Veerman (D66) toe 
om de onderdelen die in het dictum van de motie van 
D66 over hoofdplanstructuur Pasgeld staan worden 
meegenomen in de verdere planuitwerking Pasgeld.

Jeffrey Keus

Mogelijkheid 
voor inwoners 
om Huis van 
de Stad te 
bezichtigen

Forum Stad 30-09-2021 
11. Raadsvoorstel 
Aanbesteding 2e fase Huis 
van de Stad (21 033)

De wethouder zegt toe de mogelijkheid te bieden aan 
burgers om het Huis van de Stad te bezichtigen, zodra 
Fase 1 volledig veilig is. Dit op verzoek van BVR.

Björn Lugthart 29-10-2021

Notitie TNO 
gebied

Forum Stad 30-09-2021 
10. Raadsvoorstel 
Hoofdplanstructuur Pasgeld 
(21 061)

De wethouder zegt toe een notitie over het TNO 
gebied naar de raad te sturen, naar aanleiding van 
vragen van Rijswijks Belang.

Jeffrey Keus 12-10-2021

Waterberging Forum Stad 30-09-2021 
10. Raadsvoorstel 
Hoofdplanstructuur Pasgeld 
(21 061)

De wethouder zegt toe de raad te informeren over de 
financiële betrokkenheid van Hoogheemraadschap en 
de Provincie bij het realiseren van de waterberging, in 
verband met de reductie van de grondexploitatie.

Jeffrey Keus 12-10-2021

Vrije sector 
woningen 

Forum Stad 30-09-2021 
10. Raadsvoorstel 

De wethouder zegt toe de raad te informeren over de 
vrije sectorwoningen (hoeveel en afmetingen van de 

Jeffrey Keus 01-11-2021
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(aantal en 
afmetingen 
bebouwing in 
m2)

Hoofdplanstructuur Pasgeld 
(21 061)

bebouwing in m2). Dit naar aanleiding van vragen van 
D66.

Bodemverontre
iniging

Forum Stad 30-09-2021 
10. Raadsvoorstel 
Hoofdplanstructuur Pasgeld 
(21 061)

De wethouder zegt toe schriftelijk terug te komen op 
de vragen van het CDA over de aanwezigheid van 
bodemverontreiniging in het gebied. De wethouder 
stemt met de vraagsteller af wat exact de achtergrond 
is, om het goede antwoord te kunnen geven.

Jeffrey Keus 29-10-2021

Onderzoek 
naar 
bouwwijze ter 
behoud van 
drassige 
structuur

Forum Stad 30-09-2021 
10. Raadsvoorstel 
Hoofdplanstructuur Pasgeld 
(21 061)

Wethouder zegt toe dat hij onderzoek naar een 
(innovatieve) bouwwijze ter behoud van de drassige 
structuur in Pasgeld-Oost zal meenemen in verdere 
planvorming. Bijvoorbeeld gerichte voorbelasting op 
plekken waar woningen komen te staan. De 
wethouder zal de raad informeren over de uitkomst 
van het onderzoek.

Jeffrey Keus 22-10-2021

Integraal 
betrekken 
mobiliteitsvisie 
in planvorming

Forum Stad 30-09-2021 
10. Raadsvoorstel 
Hoofdplanstructuur Pasgeld 
(21 061)

Wethouder zegt toe de mobiliteitsvisie integraal te 
betrekken bij de verdere planvorming.

Jeffrey Keus 29-10-2021

Afwijkingsperc
entage 
gebouwen

Forum Stad 30-09-2021 9. 
Raadsvoorstel Vaststellen 
bestemmingsplan ''t 
Haantje''-H1.3C (21 058)

De wethouder zegt toe schriftelijk terug te komen op 
de vraag van Groenlinks over het 
afwijkingspercentage voor gebouwen in het 
bestemmingsplan (wel of niet 10%).

Jeffrey Keus 29-10-2021
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Vragen over 
privacy

Forum Stad 30-09-2021 9. 
Raadsvoorstel Vaststellen 
bestemmingsplan ''t 
Haantje''-H1.3C (21 058)

De wethouder zegt toe schriftelijk terug te komen op 
de vragen over privacy, gesteld door Rijswijks Belang.

Jeffrey Keus 29-10-2021

Maatregelen 
voor het 
reduceren van 
geluid

Forum Stad 30-09-2021 9. 
Raadsvoorstel Vaststellen 
bestemmingsplan ''t 
Haantje''-H1.3C (21 058)

Wethouder zegt toe bij de raad terug te komen met 
andere maatregelen voor het reduceren van geluid.

Jeffrey Keus 29-10-2021

Toevoegen 
Besluit Hogere 
Grenswaarden 
Geluid, aan de 
stukken

Forum Stad 30-09-2021 9. 
Raadsvoorstel Vaststellen 
bestemmingsplan ''t 
Haantje''-H1.3C (21 058)

Wethouder zegt toe Omgevingsdienst Haaglanden te 
verzoeken om het Besluit Hogere Grenswaarden 
Geluid toe te voegen aan de stukken.

Jeffrey Keus 29-10-2021

Fietsbrug Forum Stad 30-09-2021 9. 
Raadsvoorstel Vaststellen 
bestemmingsplan ''t 
Haantje''-H1.3C (21 058)

Wethouder zegt toe met een verkeerskundig 
onderzoek te komen over  nut en noodzaak van een 
brug.

Jeffrey Keus 29-10-2021

Openbaar 
vervoer 
verbindingen 
bestuurlijk 
agenderen

Forum Stad 30-09-2021 9. 
Raadsvoorstel Vaststellen 
bestemmingsplan ''t 
Haantje''-H1.3C (21 058)

De wethouder zegt toe de openbaar vervoer 
verbindingen bestuurlijk te agenderen in de MRDH.

Jeffrey Keus 01-11-2021

Kwaliteit groen 
meenemen in 

Forum Stad 30-09-2021 9. 
Raadsvoorstel Vaststellen 

Wethouder zegt toe de kwaliteit van het groen (in 
kwalitatieve en kwantitatieve zin) in verdere 

Jeffrey Keus 01-11-2021
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verdere 
planvorming 't 
Haantje

bestemmingsplan ''t 
Haantje''-H1.3C (21 058)

planvorming van 't Haantje mee te nemen naar de 
ontwikkelaars.

Evaluatie 
participatietraj
ect 't Haantje

Forum Stad 30-09-2021 9. 
Raadsvoorstel Vaststellen 
bestemmingsplan ''t 
Haantje''-H1.3C (21 058)

De wethouder doet de toezegging om nog eens heel 
goed te kijken naar het participatietraject. Waar en op 
welke momenten heeft de gemeente wellicht 
nagelaten om de omgeving actief te betrekken. Met 
als doel hier lering uit te trekken voor toekomstige 
trajecten.

Jeffrey Keus 01-11-2021

Gesprek GGD-
directie

Forum Samenleving 28-09-
2021 11. Raadsvoorstel 
zienswijze op het 
startdocument evaluatie GR 
GGD en Veilig Thuis 
Haaglanden 2021 (21-052)

Wethouder Lugthart zegt mevrouw Van Nunen (PvdA) 
toe om een gesprek van de raadsleden met de GGD-
directie te organiseren n.a.v. de evaluatie GR GGD en 
Veilig Thuis Haaglanden 2021.

Björn Lugthart

Handhaving 
reclame-
uitingen

Forum Samenleving 28-09-
2021 17. Vragenuur

Burgemeester Verkerk zegt de heer Kruger (BVR) toe 
om een gesprek aan te gaan over het onderwerp 
handhaving op reclame-uitingen.

Bas Verkerk

Uitkomsten 
participatietraj
ect 
Wilhelminapar
k

Raadsvergadering 14-09-
2021 12. Raadsvoorstel 
Speelbeleid (21 043)

De wethouder zegt toe de uitkomsten van het 
participatietraject Speelzone Wilhelminapark te delen 
met de raad en de deelnemers aan het 
participatietraject.

Johanna Besteman
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Onderzoek 
naar 
leeftijdsverlagi
ng jongeren 
Woonnet 
Haaglanden

Raadsvergadering 06-07-
2021 4. Jaarstukken 2020, 
besteding jaarrekening 
resultaat en wijziging 
begroting (21-028)

Te onderzoeken of een leeftijdsverlaging naar 16 jaar 
mogelijk is binnen onze constructie met Woonnet 
Haaglanden en de gemeenteraad hier voor het einde 
van 2021 over te informeren.

Johanna Besteman

Voorbereiden 
discussie met 
nieuwe raad 
over waar we 
wel en niet van 
zijn in de 
jeugdzorg

Raadsvergadering 06-07-
2021 4. Jaarstukken 2020, 
besteding jaarrekening 
resultaat en wijziging 
begroting (21-028)

Op verzoek van GBR:  College zegt toe om in 2021 
met de nieuwe raad de fundamentele discussie te 
voeren over "Waar zijn we wél en niet van in de 
Jeugdzorg?". Kaderstelling in combinatie met zero-
based budgetteren van de jeugdgelden.   En dit als 
opgave neer te leggen bij de nieuwe manager Sociaal 
Domein.

Larissa Bentvelzen 31-03-2022

Fiscaliseren 
van 
"hufterboetes"

Raadsvergadering 06-07-
2021 4. Jaarstukken 2020, 
besteding jaarrekening 
resultaat en wijziging 
begroting (21-028)

Uiterlijk in september gaat er een rapportage naar de 
raad wanneer deze fiscalisering van boetes kan 
worden ingevoerd  en de handhaving op het dumpen 
van afval wordt aangepast.

Bas Verkerk

Direct 
Duidelijk 
communiceren

Raadsvergadering 06-07-
2021 4. Jaarstukken 2020, 
besteding jaarrekening 
resultaat en wijziging 
begroting (21-028)

Zal aan het eind van het jaar terugkoppelen welke 
stappen de gemeente heeft gezet op het gebied van 
begrijpelijk communiceren (B1 niveau).

Björn Lugthart 01-12-2021
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Herijken 
eerder 
onderzoek 
tekorten zalen 
binnensport

Raadsvergadering 06-07-
2021 4. Jaarstukken 2020, 
besteding jaarrekening 
resultaat en wijziging 
begroting (21-028)

Het eerdere onderzoek naar het zaal-tekort voor 
binnensport in Rijswijk te herijken en eind 2021 naar 
de raad te versturen.

Björn Lugthart

Vragen 
speelbeleid 
schriftelijk 
beantwoorden

Raadsvergadering 30-03-
2021 4. Vragen van de raad

Wethouder Van de Laar zegt aan mevrouw Van der 
Kooij (GL) toe om de vragen t.a.v. speelbeleid 
schriftelijk te beantwoorden.

Johanna Besteman

Reflectiebijeen
komst voor 
eind 2021

Forum Stad 18-03-2021 
11. Raadsvoorstel Inzake 
Rekenkamer onderzoek 
beheersing en sturing van 
grote projecten in Rijswijk

De wethouder zegt de PvdA toe om voor eind 2021 
een reflectiebijeenkomst te laten plaatsvinden.

Jeffrey Keus 31-12-2021

Begrijpelijkhei
d formulieren 
en brieven

Forum Samenleving 16-03-
2021 13. IB Groot Project 
Organisatieontwikkeling

Wethouder Lugthart zegt aan mevrouw Van Nunen 
(PvdA) en de heer Karremans (Wij) toe dat voor het 
einde van het jaar alle formulieren en 
(standaard)brieven worden getoetst op 
begrijpelijkheid.

Björn Lugthart 31-12-2021

Indirecte 
subsidies

Forum Samenleving 16-03-
2021 10. Raadsvoorstel 
invullen taakstelling op 
subsidies

Wethouder Besteman zegt, naar aanleiding van de 
vraag van mevrouw Koegler (CDA) toe dat er een apart 
voorstel komt voor de indirecte subsidies.

Johanna Besteman
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RA 21 002 
Wijkontsluiting 
Sion

Forum Stad 18-02-2021 
14. Vragenuur

Naar aanleiding van vragen van de PvdA: De 
wethouder zegt toe te bekijken of het mogelijk is om 
de ontwikkeling te versnellen van autoluw maken en 
voor fietsverkeer de van Rijnweg toegankelijk te 
maken, in combinatie met de ontsluiting van 
RijswijkBuiten (Beatrixlaan op de Laan van Sion).

Björn Lugthart

Chemische 
onkruidbestrij
ding HTM

Forum Stad 18-02-2021 
11. R 21 008 Raadsvoorstel 
Integraal beheersplan 
openbare ruimte 2021-
2025

HTM maakt gebruik van chemische onkruidbestrijding 
op trambanen in Rijswijk. Groenlinks verzoekt de 
wethouder om hierover met HTM in gesprek te gaan. 
De wethouder geeft aan hier niet van op de hoogte te 
zijn en zegt toe hier in te duiken.

Armand van de Laar

WSP versus 
actualisatie 
beheerplan

Forum Samenleving 16-02-
2021 14. Vragenuur

Wethouder Bentvelzen zegt toe zich in te zetten om 
werklozen in te zetten in het project actualisatie 
beheerplan (Forum Stad) de uitkomst wordt 
teruggekoppeld aan mevrouw Van Nunen.

Larissa Bentvelzen

Register giften Raadsvergadering 02-02-
2021 4. Vragen van de raad

De burgemeester zegt n.a.v. vragen van de heer Kooy 
toe om met het college te bespreken of het aanleggen 
van een register voor de giften dienstbaar is.

Bas Verkerk

Terugkoppelin
g werkgroepen 
Jeugd

Forum Samenleving 19-01-
2021 6. Terugkoppeling 
gemeenschappelijke 
regelingen (o.a. jeugdzorg)

Wethouder Bentvelzen zegt mevrouw Koopman toe 
om de vraag naar terugkoppeling vanuit de ambtelijke 
werkgroepen jeugd aan de raden te agenderen in het 
eerstvolgende overleg met H10 bestuurders.

Larissa Bentvelzen
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Van 
Zweedenhal en 
brandweerkaz
erne

Forum Samenleving 01-12-
2020 12. Raadsvoorstel 
Revitalisatie Snijdersschool

Reactie op de motie w.b. de Van Zweedenhal komt 
begin 2021, hierin wordt meegenomen de oude 
Brandweerkazerne.

Johanna Besteman

Rijswijk 
Regelrecht

Raadsvergadering 03-11-
2020 4.a. Concept-moties

Het college is bereid om met Groot Rijswijk te praten 
n.a.v. motie heroverwegen bezuiniging Rijswijk 
Regelrecht.

Bas Verkerk

Businesscase 
multifunctione
el clubhuis

Raadsvergadering 06-10-
2020 10. Raadsvoorstel 
Herstructurering Sportpark 
Elsenburg (20 035)

Mogelijke gebruikers in het multifunctionele clubhuis 
moeten onderzocht worden en moet leiden tot een 
businesscase. De businesscase wordt gedeeld met de 
raad voordat tot bouw van een clubhuis wordt 
overgegaan.

Björn Lugthart

Sportvisie Raadsvergadering 06-10-
2020 10. Raadsvoorstel 
Herstructurering Sportpark 
Elsenburg (20 035)

Er zal een visie op sport worden opgesteld (na maart 
2021)

Björn Lugthart

Geluidshinder/
gehoorschade 
betrekken bij 
uitvoeringsage
nda.

Forum Samenleving 09-06-
2020 9. IB 20 008 
Uitvoeringsagenda 
Gezondheid en Sport

Mevr. v.d. Kooij GL verzoekt om geluidshinder/ 
gehoorschade te betrekken bij deze 
Uitvoeringsagenda. Alsmede de supermarkten te 
betrekken bij gezondheidsbeleid. Wethouder Lugthart 
zegt toe dit te onderzoeken

Björn Lugthart

Verkeerssituati
e tijdelijke 
school Parkrijk

Forum Stad 29-10-2019 3. 
Vragenuur

Mevrouw Alberts (GL) stelt de volgende vraag: - 
Tijdelijke school Parkrijk – tijdens de 
informatiebijeenkomst is duidelijk geworden dat de 

Björn Lugthart



Openstaande toezeggingen per 4 november 2022

Openstaande toezeggingen per 4 november 2022 Pagina 23 van 23

verkeersinrichting gericht is op autobereikbaarheid. 
Fietsers en voetgangers krijgen weinig ruime. 
Gevraagd wordt vanuit verkeersveiligheid meer 
rekening houden met de groep fietsers en 
voetgangers  Wethouder Lugthart antwoordt: - Er zijn 
dingen te verbeteren ten aanzien van de inrichting. 
Toegezegd dat er een plan komt. Op korte termijn zal 
dit plaatsvinden

IB 19 084 
Portefeuillever
deling 
Handhaving

Forum Samenleving 12-09-
2019 2. Vragenuur- 
ingekomen stukkenlijst

Wethouder de heer Keus zegt toe met een Plan van 
Aanpak te komen t.a.v. verdeling handhaving. dit zal 
na de scan van de ambtelijke organisatie volgen. deze 
toezegging is gedaan in Forum 12 september

Jeffrey Keus


